
Bestyrelses møde den 17.-1.-24 

Til stede: Søren Larsen, Ole Henriksen, Steen Kramhøft, Jesper Thomsen fraværende, Ditte 
Kanstrup, Benny Andersen, Frank Vium og Henrik Tinning 

Fraværende: Mads Jessen Jensen. 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden og opdatering fra formanden 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 15.11.23 - herunder actions fra tidligere 

møder 

3. Kort opdatering på bom løsning og ibrugtagning 

4. Opdatering fra havnefoged og driftsanliggender  

o inkl. klaptilladelse / udgravning 

o inkl. status på opgradering af el på havnen 

o status på kloakproblemer (Henrik Tinning) 

5. Status på Økonomi ift. Budget  

6. Plads og rokering  

7. Bestyrelsens Prioriteter for 2024 

 

1.-Dagsordenen blev godkendt.  

2.-Referat fra bestyrelsesmøde fra 15.-11.-23. Det blev godkendt og Jesper lægger det på 

hjemmeside. 

3.- Bommen mangler en boks til betjening af redningskøretøjer og derefter vil den blive sat i gang 

med orientering af medlemmerne og hvem der kan få adgang til at åbne bommen. 

Bomleverandøren (KIBO) var tilfreds med vores forberedende arbejde for monteringen - tak til 

Søren, Ole og Frank. Tilsvarende har vi været meget tilfredse med KIBO’s arbejde. 

4.- Opdatering fra Havnefoged og driftsanliggender 

Nuværende 5-årig klaptilladelse udløber i februar-24. Ny ansøgning indgivet tilbage i november.23, 

men miljøministeriet har varslet ekstraordinær lang behandlingstid (op til 9 måneder) hvilket giver 

problemer med uddybning inden sæsonstart. Vi har derfor søgt om dispensation / forlængelse af 

eksisterende tilladelse samt involveret FLID da problematikken er kendt fra en lang række andre 

havne. 

El standerne vil i løbet af foråret blive opdateret med fordobling af effekten på de enkelte stik. Det 

kan gøres ved at dele nettet op i en kreds på nordre mole og en på søndre mole. Estimeret udgift 

på ca. 30.000 kr. medtages i 2024 budget. 

Ang. kloarken under havnepladsen ved Havne bo, får Henrik arrangeret med Gurrelyst 

kloakservice at de ser på den manglende gennemstrømning i kloakken. 

Brian / Espergærde Fiskehandel vil gerne lave havnefest arrangement lørdag den 4. maj. Det blev 

godkendt med Jesper og Steen som deltagere i festudvalget.  

Vores Fyr lyser kun svagt lyserødt, så Niels Erik Vium spørges om hvem han snakkede med sidst 

vi fik ny lanterne. 



Vi aftalte at lave en ekstra / tidlig arbejdsdag før søsætning på havnen for at reparere de 

fortøjningsklamper der trænger efter oktober stormen, fastgøre hammeren på søndre mole samt 

rense alle trægangbroer for alger. Det bliver søndag den 3. marts hvor vi skal bruge frivillige til at 

give en hånd. Frank udsender mail til havnens medlemmer. 

Diverse datoer / møder: 

- Den 29. januar er der møde med kommunen om parkering på havnens areal (udenfor 

bommen). Frank og Søren deltager. 

- Ekstraordinær arbejdsdag på havnen søndag den 3. marts 

- FLID regionsmøde for Nordsjælland den 6. marts. Søren og Ole deltager. 

- Søsætning af både lørdag den 13. april 

- Den årlige generalforsamling bliver den 24. april. Indkaldelse udsendes separat. 

- Den 4. maj afholder Brian havnefest arrangement 

- Havnens dag bliver lørdag den 25. maj (sidste lørdag i maj) 

5.- Økonomien følger budgettet. Det blev aftalt at gennemgå vores forsikringer da de er steget en 

del. Alle restanser er betalt og bestyrelsen roste Steen for at have udkast til 2023 regnskab klar 

allerede. 2024 budget udkast udarbejdes og gennemgås på bestyrelsesmøde i marts forud for den 

årlige generalforsamling i april. 

6.- Plads og Rokering. I alt 69 personer på ventelisten. Lejerne på hhv. plads 38 og plads 70 

ønsker at bytte plads (smakker). Behandles på næste rokeringsmøde. Plads 29 (jolleplads) er ledig 

og besættes øverst fra ventelisten. Bestyrelsen afventer tilbagemelding på Henrik Pedersen’s 

dialog med sejlklubben om sameje. Frank laver opdateret kort over havnen med flere mål på. 

7.- Prioriteter for 2024 blev drøftet. Blandt emnerne var i ikke-prioriteret rækkefølge: renovering af 

toiletbygningen, nye blokke til drejning af mastekran, ny betalingsløsning til gæstesejlere, mere 

kommunikation til medlemmer og brugere / gæstesejlere, fiske/badeplatform, muligheder for 

klimasikring og afhjælpning af sandflugt over i vores havneindløb, bølgesikring i havnen, 

parkeringsforhold, samarbejde med kommunen, sponsorater mm.  

  

Referat Kjell Storm Hansen 

 


